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Fagråd pasientsamarbeid 
 

Møtedato: 
20.03.24 

Møtevarighet 
10.00 – 11.30 

Møtested:  
Teams 

Neste møte: 
24.04.24 

Møteleder: 
Trine Hansen 

Referent: 
Marit Øverås 

Kommunene:  

Åse Furnes Hauge   x 

Berit Sundstrøm x 

Tove Penna Steen  x 

Trine Hansen  x 

Maria Wahl-Olsen Harøy x 

Grete Nyborg x 

Lasse Hilstad Sørmo Ikke tilstede 

Solrunn Hårstad Ikke tilstede 

Gonda Brouwer x 

Grete Sjøli Ikke tilstede 

May-Britt Vikan Ikke tilstede 

Nina Oline Kjøsnes x 

Siv Anita Kværnes x 

St. Olavs Hospital HF:  

Janne Næss Konstad x 

Gunvor Eikeland x 

Marit Øverås x 

Kari Opøien Selvnes Ikke tilsted 

  

Brukerrepresentanter:  

  

  

  

 

Møtereferat 
 

 

Sak: 11/24 
Status  
 

Erfaring fra kommunene: 
Orkland kommune: 
Når det oppdages feil i meldingsutvekslingen, opplever kommuner 
utenfor Helseplattformen at feil som er meldt inn til meldingsansvarlig 
adressen ikke fulgt opp. Før HP løste Hemit feilene veldig raskt og 
oppdaget ofte feilene før kommunene. 
Enighet om at kommunen må kunne forvente at feil blir fulgt opp. 
Grete beskriver den konkrete saken og melder inn til RADS møte.  
 
Ørland kommune:  
Opplever at Innleggelsesrapporten har blitt bedre. Stiller spørsmål om 
meldinger må besvares på natt? Som å sende Innleggelsesrapport. Ved 
hast anbefales både sykehus og kommune å bruke telefon.  



Side 2 

 

Oppdal kommune:  
Skal på Helseplattformen 27. aprils samtidig med flere kommuner. Åse 
fortsetter som meldingsansvarlig. Hun etterlyser noen som kan dele 
informasjon om overvåkning av e-meldinger i Helseplattformen. 
Trondheim kommune har delt informasjon rutiner med lokale 
innføringsledere. Åse anbefales å be om å bli med inni 
innføringsprosjektet. Spesielt med tanke på erfaringene med 
meldingsutvekslingen i Helseplattformen. Kommunene som kommer på 
Helseplattformen 27. april anbefales å ha fokus på In-Basket.  
 
Selbu: Kommer også på Helseplattformen den 27. april. Det jobbes 
blant annet med forberedelser til overvåking e-meldinger. Planen er 
telefonsjekk når det sendes e-meldinger for å høre om meldingen har 
kommet fram. 2 Meldingsansvarlig i både Selbu og Tydal.  
 
Trondheim:  
Trine skal følge opp Meldingsansvarlige i kommunen som skal på 
Helseplattformen. Viktig for kommunene å ha et bakland i forhold til 
Meldingsansvarlig i kommunene.  
PLO utviklingsgruppe - Det er satt ned et arbeid for å forbedre 
Helseopplysning/utskrivningsrapporten. Det har vært et møte hvor 
man skisserer lignende løsning som kommunene bruker når det skal 
sendes Innleggelsesrapport.   
 
 
St. Olavs hospital: PID 90973083, 91512267 
Marit har fått meldt inn en sak fra kirurgisk klinikk om at 
Innleggelsesrapport – trekker med seg innhold som kommunene ikke 
har lagt inn, men som sykehuset har lagt inn etter innleggelse. Som 
f.eks. sykehuset begynner å legge inn informasjon i flytskjema som 
smerter, eliminasjon, blodtrykk, vekt evt. annet, og kommunen 
deretter sender en Innleggelsesrapport, så trekkes informasjonen inn 
som sykehuset har registrert inn i Innleggelsesrapporten. Tidligere har 
det vært kjent at dette skjer også med pasientens legemiddelliste.  
Det er enighet om at sykehuset trenger pasientens status før 
innleggelse. Har denne endringen skjedd etter oppgradering? 
Denne saken må tas videre med Helseplattformen. Marit beskriver 
dette for at Trine og Gunvor undersøker med Helseplattformen.  
 

Sak: 12/24  
Evt.  
 

Åpent spørsmål:  
Har sykehus og kommune som skal over på HP har grunn til å frykte for 
at samhandlingen blir dårligere.  

 Tilbakemeldingene er at visningene i kommunene er uvant.  

 Det pekes også på at legekontor må oppgradere sine 
adresseregister for å kunne motta meldinger fra 
Helseplattformen.  

 For de ansatte er arbeidsflyten ganske forskjellig fra tidligere, 
det krever tid for få flyten under huden.  



Side 3 

 

 Både kommunene og sykehus må jobbe for å få oversikt over In-
Basket for få oversikt over meldingen, det betyr at man må ha 
et eierforhold til alle disse.  

 Epikrisene fra legetjenesten i sykehjem, har det vært for lett å 
gjøre feil, epikrisene har blitt stoppet. Eller epikrise har blitt 
sendt uten innhold. Viktig å kartlegge: Hva gjør sluttbruker feil? 
Hva kan vi gjøre for å unngå dette?  

 Vanskelig å forstå In-Basket – dette er noe alle som er på HP 
erfarer.  

 På mange områder har samhandlingen blitt bedre. 
 

Nye samhandling samhandlingside som er under utvikling:  
Fagråd - St. Olavs hospital HF (stolav.no) 
 

 

 
Saker til neste møte: 
 
Faste saker: 

 Status i kommuner og St. Olavs hospital 

 Saker opp i Regionalt fagråd for digital samhandling  
 
 
Kom gjerne med innspill til saker å ta opp i fagrådet! 
 
 
 

Regionalt fagråd: (Møtedatoer 2024: 28.02. 29.05., 11.09. og 27.11.) 
 

https://www.stolav.no/fag-og-forskning/samhandling/samhandling-fagrad/#fagrad-for-digital-samhandling

